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Ieva – Joprojām nav saņemta atbilde u

Joprojām nav saņemta atbilde uz jautājumu par zolīti, kā arī netiek sniegta atbilde, vai tiks
izskatīta Aivas Aparjodes atbilstība amatam pēc lielās ažiotāžas portālā Facebook.com, kur
šī domes amatpersona zākāja zoles spēlmaņus par alkohoķiem!


